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Interpellation (V), Kommunfullmäktige 3 februari 2022 

Till ordförande i kommunstyrelsen - Anita Matsson 

Angående Kulturhus i Tyresö 

Vänsterpartiet har sedan 1990-talet arbetat för att vi ska få ett kulturhus i 
Tyresö. Vår senaste motion 2021 ansågs besvararad. Detta eftersom 
kommunen nu beslutat att inte bygga ett nytt kommunhus i egen regi utan att 
det ska upphandlas och hyras. I samband med det ska det undersökas om 
ett kulturhus kan inrymmas i det nya kommunhuset eller om annan placering 
är lämpligare. 

På kommunledningsutskottets möte 17 november 2021 fick vi en 
presentation av pågående upphandlingar och entreprenader, däribland fanns 
Tyresö kommuns nya kommunhus. Kommunen har tillsatt en projektgrupp för 
att utreda olika alternativ för placering av kommunhuset och ta fram 
anbudsunderlag. Beträffande kulturhuset fick vi höra att Tyresös 
kulturföreningar skulle inbjudas till en dialog med start i november och att den 
skulle fortsätta under våren 2022. Vi har fått veta från Kulturhusföreningen att 
den dialogen ännu inte har kommit i gång. Mina frågor till kommunstyrelsens 
ordförande är därför följande: 

 

 Har kommunen fortfarande för avsikt att föra en dialog med Tyresös 
kulturföreningar och vad är skälet till att den ännu inte har kommit i 
gång? 
 

 Vilka av Tyresös föreningar har kommunen tänkt bjuda in till dialogen? 
 

 Hur långt har arbetet i projektgruppen kommit vad gäller planerna för ett 
nytt kommunhus och kulturhus? 
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